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Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytego w dniu 22 stycznia 2024 r. 

w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

Posiedzenie prowadził Witold Górny - Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec. Wzięli w nim udział członkowie Zarządu, zgodnie z listą obecności. 

O godzinie 15.30, po stwierdzeniu obecności 5 członków Zarządu, przewodniczący otworzył 

posiedzenie. 

Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z 1. posiedzenia Zarządu, odbytego w dniu 15 stycznia 2024 r. 

2. Przygotowanie projektów uchwał, które będą mogły zostać wprowadzone do porządku 

obrad sesji zwołanej na 25 stycznia 2024 r. na podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy. 

3. Rozpatrzenie korespondencji bieżącej. 

4. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 1. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z 1. posiedzenia Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec odbytego w dniu 15 stycznia 2024 r. nie zgłoszono wniosków 

o sprostowanie, co jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 2. 

Przewodniczący Witold Górny zaproponował przygotowanie trzech projektów uchwał, które 

będą mogły zostać wprowadzone do porządku obrad sesji zwołanej na 25 stycznia 2024 r. na 

podstawie § 29 ust. 1 Statutu Dzielnicy, po czym przystąpił do ich referowania. 

W pierwszej kolejności przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie wniosków do 

opracowywanej kompleksowej dokumentacji projektowej Studium-Techniczno-

Ekonomiczno-Środowiskowego (STEŚ) oraz materiałów do decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach (DŚU) wraz z jej uzyskaniem dla zadania pn. „Rozbudowa autostrady A4 

od węzła Balice do ul. Kąpielowej w Krakowie o trzeci pas ruchu”, przygotowany przez 

członkinię Zarządu Iwonę Kubacką. 

W dyskusji udział wzięli: Witold Górny, Iwona Kubacka, Szczęsny Filipiak. 

Projekt uchwały w sprawie wniosków do opracowywanej kompleksowej dokumentacji 

projektowej Studium-Techniczno-Ekonomiczno-Środowiskowego (STEŚ) oraz materiałów do 

decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach (DŚU) wraz z jej uzyskaniem dla zadania pn. 

„Rozbudowa autostrady A4 od węzła Balice do ul. Kąpielowej w Krakowie o trzeci pas 

ruchu” został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 37). 

Jako drugi z kolei zreferowany został projekt uchwały w sprawie wniosku o umożliwienie 

przedstawicielowi Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec uczestniczenia w spotkaniach rady 

budowy dla przebudowy torowiska tramwajowego w ciągu ul. Zwierzynieckiej i Kościuszki 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o umożliwienie przedstawicielowi Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec uczestniczenia w spotkaniach rady budowy dla przebudowy torowiska 



tramwajowego w ciągu ul. Zwierzynieckiej i Kościuszki wraz z infrastrukturą towarzyszącą 

został uchwalony jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 38). 

Następnie przewodniczący zreferował projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu 

Obywatelskiego. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt pod głosowanie. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego został uchwalony 

jednomyślnie – 5 głosami za (druk nr 39). 

Ad 3. 

Rozpatrzono następującą korespondencję: 

 pismo dyrektora Szkoły Podstawowej nr 32 w sprawie zainstalowania systemu 

monitoringu wizyjnego na Skwerze Papcia Chmiela przy ul. królowej Jadwigi – zostaną 

przeanalizowane możliwości realizacji tego postulatu, 

 zaproszenie na konferencję prasową organizowaną przez Stowarzyszenie „Nasza 

Olszanica” dotycząca pierwszych wyników społecznego monitoringu jakości wód 

w potoku Olszanickim – w konferencji udział weźmie Julia Mach. 

Ad 4. 

Nie zgłoszono. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec o godzinie 16.00 zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała:           Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek 

     Witold Górny 
 

 


